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Onderwerp RE Handelingsadvies

Laten we dit donderdag in de stuurgroep meenemen Ik voorzie wel terughoudendheid bij de GGD ^^^ erwoordt het namelijk
goed taken van de GGD overnemen Dat doet de GGD natuurlijk niet zomaar^onder dat ze daarzelf supervisie en juridische
verantwoordelijkheid over kunnen uitoefenen Maar laten we het bespreken ^^3 an jij er morgenochtend niet toch bij zijn Is

een belangrijke stuurgroep meeting met genoeg bespreekpunten
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Onderwerp RE Handelingsadvies

Ja we zijn in gesprek met GGD hierover Zouden het do in stuurgroep met jou^^^n^^^^^J e preken Maar dat gaat
met lukken jullie zijn er beide met

Optie UMC is nieuw scenario En zou probleem aan ggd kant dnikte en probleem aan onze kant helpdesk mist juiste
kennis en ervaring ondervangen

die bij GGD uitproberen
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Onderwerp RE Handelingsadvies

^^doet deze volgens mij Moet snel besproken
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Onderwerp RE Handelingsadvies
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In een overleg van de minister met een aantal adviseurs waaronder

Een daarvan ziet op de hotline

^Jgaf vorige week aan dat jij hier mee bezig bent kan jij aangeven hoe het daarmee staat

Onderstaand het aanbod van

is afgesproken dat hij wat voorstellen zou doen10 2B
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1 Extra call centra bemand met deskundigen GGDs zijn overbelast zowel wat betreft de testaanvragen als goede uitvoer

van BCO Ontlast hen door z s m andere call centra bemand door medici bv basisartsen of 5e 6e jaars GNK studenten die

nu veelal toch geen co schappen kunnen lopen die deze GGD taken ook kunnen overnemen Doe dit snel want deze call

centra kunnen ook direct ingezet worden als straks CoronaMelder CM wordt uitgerold om mensen die CM waarschuwing

krijgen te woord te staan en verder te helpen Een dergelijk call centrum is door het UMC Utrecht voor de provincie
Utrecht in no time ingericht en na 1 a 2 weken up and running toen de CoronaCheck voorheen Luscii app in Utrecht werd

uitgerold Dit is ook in andere regio s gebeurd App gebruikers die obv ingevulde klachten een alert krijgen bellen dan het

call center waar zij door een medisch geschoolde getriageerd wordt voor de volgende stap

Concrete propositie Ik heb bij UMC Utrecht geinformeerd of dergelijke call centra ook ingezet kunnen worden voor GGD

achtige taken zoals het reguliere BCO ondersteunen en voor triageren van CoronaMelder gewaarschuwden Ik kreeg hierop

een positief antwoord Het grote voordeel is dat er al een aantal van die centra bestaan en de GGD direct wordt

ondersteund Ik kan VWS eenvoudig koppelen aan de UMC Utrecht verantwoordelijke of beter nog via mijn HiNL netwerk

en functie aan de NFU en eventueel ook de STZ om dit traject breder uit te rollen Bij de landelijke introductie van CM

hebben we extra call centra heel hard nodig Ze kunnen ook helpen het huidige testprobleem deels op te lossen Nu wordt

iedereen met ook maar de lichtste verkoudheisdsklachten en dat zijn heel veel mensen in deze periode direct

doorverwezen naar een test Dat is wellicht niet doelmatig Laat mensen bellen en laat de medici in die centra helpen

triageren of ze acuut getest moeten worden getest of wellicht nog niet
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Onderwerp RE Handelingsadvies

^werkt dat op dit moment uit
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Onderwerp RE Handelingsadvies

Hoever staan we met het verkennen van een hotline Dat moet echt snel uitgezocht of dat een denkbaar altematief is
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Zie reactie vanuit GGD GHOR Nederland op het feit dat we in Nederland afwijken van onze buurlanden m b t testbeleid i r t

corona apps Een begrijpelijke reactie daar we inderdaad een tijdelijk tekort hebben aan testcapaciteit in Nederland waarze

in de andere landen minder last van hebben

PG gaf al aan eind oktober stijgt de testcapaciteit naar 70k per dag Ik zal bekijken wanneer een goed moment is om het OMT

te vragen het testbeleid te heroverwegen
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